



## 健康安全承诺书

Health and safety commitment

访客姓名 (Name of Visitor) : \_\_\_\_\_ 性别 (Gender) : \_\_\_\_\_

联系电话 (Contact NO.) : \_\_\_\_\_

本人承诺 (I promise) :

1. 本人没有被诊断为新冠肺炎确诊病例或疑似病例;

I have not been diagnosed as a confirmed or suspected case of COVID-19;

2. 本人没有与新冠肺炎确诊病例或疑似病例密切接触史;

I have no history of close contact with a confirmed or suspected case of COVID-19;

本人近 14 天没有去过疫情中、高风险地区;

I haven't been to medium and high risk areas in the past 14 days.

3. 本人近 14 天没有与来自疫情中、高风险地区人员有密切接触;

I have not had close contact with people from medium and high risk areas in recent 14 days;

4. 本人目前随申码绿色, 没有发热、咳嗽、乏力、咽痛、胸闷等疑似症状;

I am with the green QR code .I have no fever, cough, fatigue, sore throat, chest tightness and other suspected symptoms.

本人对以上提供的健康状况相关信息的真实性负责, 如因谎报、瞒报信息引起疫情传播和扩散, 愿承担由此带来的一切法律责任。

I am responsible for the authenticity of the health information provided above. If the spread of the epidemic situation is caused by false or concealed information, I am willing to bear all the legal responsibilities arising therefrom.

签名 (Signature): \_\_\_\_\_

承诺日期: 2021 年        月        日

备注: 活动当天将本承诺书交至签到台。

Note: this letter of commitment will be delivered to the sign in desk on the day of the activity.